
 
 
           
 
 
           
           NIEUWSBRIEF,  
         12e jaargang, nr. 4, sept. 2013 
 
Herindeling K5…………………..?! 
Voor de zomervakantie was – wat betreft minister Plasterk – de kogel door de kerk. De 5 
Krimpenerwaardgemeenten, die gezamenlijk de K5 vormen, moeten in de toekomst als 1 
gemeente verder. En al per 1 januari 2015. Echter, minister Plasterk gaat daar niet alleen over,  
er moeten nog twee Kamers hun oordeel vellen. 
 Om die reden hebben wij ons als fractie niet bij dit besluit neergelegd. Wij voelen ons nog 
steeds verantwoordelijk voor ons standpunt: dat een K6 de beste optie is en voelen ons daarin 
gesteund door verschillende rapporten, en met name de laatste van de commissie Hendrikx.  
De commissie Hendrikx heeft in april van dit jaar laten weten – na gedegen onderzoek – dat een 
herindeling van de 6 gemeenten uit de Krimpenerwaard (Ouderkerk, Bergambacht, Nederlek, 
Schoonhoven, Vlist én Krimpen a/d IJssel) de Waard het meest toekomstbestendig is. Een K6 
geeft de meeste en beste bestuurskracht. Vrij logisch lijkt het dan om als commissie het advies af 
te geven aan de minister om een wetsvoorstel voor een K6 bij de Tweede Kamer in te dienen.  
Toch heeft de commissie dat niet gedaan. De voornaamste reden is dat Krimpen a/d IJssel  
te laat bij dit proces is betrokken. 
 Voor ons geen goede reden om af te zien van een K6. Ons standpunt is altijd geweest: 
zelfstandig, de K5 samenwerking evalueren, en als herindeling nodig is, gaan voor een K6. Twee 
redenen daarvoor: 1. behoud en bestuur van de gehele Waard door 1 gemeente, die groot genoeg 
is om een stem te hebben ten opzichte van de omringende gemeenten en 2. Wanneer Krimpen a/d 
IJssel over 5, 10 of 15 jaar alsnog wil aansluiten moet er weer een herindeling plaatsvinden met 
alle rompslomp en emoties van dien. Als het dan toch het beste is, waarom dan niet gelijk? Voor 
ons is de race nog niet gelopen. Juist omdat de Kamers nog moeten beslissen. Als je als partij 
voor iets kiest moet je er voor gaan, tot is bewezen dat het niet haalbaar is. En zo ver zijn we nog 
niet. Daarom hebben wij dhr. G.J. Segers, tweede Kamerlid voor de ChristenUnie, uitgenodigd en 
hebben wij met hem gesproken over onze visie en mening. Hierbij sloten zich twee partijen aan uit 
Nederlek en Bergambacht. Het is onze wens om voldoende krachtige argumenten te verzamelen 
om de Kamers, en daarmee onze landelijke fracties te overtuigen van het feit dat een K5 geen 
toekomstbestendige oplossing is. Zeker nu na inventarisering blijkt dat er van 4 gemeenten een 
raadsuitspraak ligt dat zij K6 de beste optie vinden. Er is inmiddels een werkgroep in het leven 
geroepen met vertegenwoordigers uit 4 gemeenten die zich nog steeds voor een K6 willen 
hardmaken. Zij willen op korte termijn een aantal concrete acties ondernemen en stappen zetten 
om de Kamerleden te kunnen overtuigen dat een K6 de beste optie is. 
 Maar we zijn ook heel reëel: hoe graag je ook iets wilt, je moet er altijd rekening mee 
houden dat het anders loopt. Daarom zal er op korte termijn gestart moeten gaan worden met de 
voorbereidingen voor een verkiezing in november 2014 voor een K5 gemeente. Een spannend 
proces. 5 verschillende verkiezingsprogramma’s moeten omgesmeed worden tot een sterk 
programma voor een nieuwe gemeente. De bal ligt hiervoor bij de besturen van de verschillende 
kiesverenigingen. Ook voor de besturen ligt er een grote verantwoordelijkheid. Hoe gaan we straks 
verder? Daar zullen nog de nodige vergaderingen aan gewijd worden. Ik vraag uw gebed voor de 
bestuurders van de verschillende kiesverenigingen. Wijsheid, moed en vertrouwen zullen zij nodig 
hebben. 



Opening en rondleiding nieuwbouw Woningstichting Gouderak 
Op zaterdag 7 september jl. werd de naam onthuld van het omgebouwde Rabobank gebouw.  
Om tot een naam voor dit gebouw te komen heeft de Woningstichting een enquête gehouden. 
Gekozen is uiteindelijk voor het ‘dr. Boumanhuis’. De naam werd onthuld door dr. Hans Bouman. 
Met enige aarzeling kon hij achter de naam staan, zo legde hij uit. Maar als hommage aan zijn 
vader kon hij er toch mee instemmen. En zeker toepasselijk als naam voor een gebouw waar 
inmiddels de praktijk van de huisarts en een fysiotherapeut zijn gevestigd. Blij zijn de bezoekers 
van de fysiotherapeut met de lift die nu ook is gerealiseerd. De buitentrap is nu verleden tijd. Wij 
hopen dat het gebouw nog een verdere bezetting kan krijgen op het gebied van gezondheidszorg. 
Te denken valt aan bijvoorbeeld een tandarts. 
Zowel het Thomashuis als de Herbergier stonden ook open voor een bezoekje en een rondleiding. 
Het zijn twee prachtige gebouwen geworden; ruimtelijk en sfeervol met mooie woonplekken. Het is 
mooi wanneer je als gemeenschap (woon)ruimte kunt bieden voor iedereen. Zo maak je met 
elkaar een samenleving.  
Op de locatie Gouderak Centrum wordt nu ook druk gebouwd. Als dit is afgerond zijn de 
bouwputten in Gouderak verdwenen en heeft deze kern een nieuwe, mooie aanblik gekregen. Als 
ChristenUnie zijn wij blij met het open karakter en het vrije zicht op de kerktoren van de Hervormde 
Kerk. Wij hopen dat de Hervormde Kerk snel zal kunnen overgaan tot de nieuw/herbouw van Het 
Baken. Het Baken neemt in Gouderak een belangrijke plaats in, niet alleen voor de kerk, maar ook 
voor activiteiten in het dorp.  

Afval gescheiden houden 
In het voorjaar bleek dat het niet meer mogelijk was om de zakken voor plastic afval af te halen bij 
de plaatselijke supermarkt. De ChristenUnie vond dit een vreemde gang van zaken: zorgen voor 
het milieu moet niet ingewikkeld gemaakt worden. Gelukkig zijn de zakken nu weer te verkrijgen, 
dankzij de inspanning van onze wethouder.  

Geerestein 
Zorgpartners heeft besloten dat de verpleeg- en zorg afdeling van Geerestein wordt gesloten.  
Een voor iedereen onverwacht besluit. Ook voor de gemeente Ouderkerk. In de zomervakantie zijn 
bewoners, familie en medewerkers geïnformeerd. Daarop is er een extra informatieve 
raadsvergadering belegd, waarin de heer De Jong, lid van Raad van Bestuur, uitleg heeft gegeven. 
Daarbij is het niet gebleven. Het college heeft zich nadrukkelijk in de materie verdiept en heeft 
schriftelijke vragen gesteld. Tevens is het college in overleg gegaan met de heer De Jong, 
vertegenwoordiger van het bestuur van Zorgpartners, met de directeur van Geerestein, mevrouw 
Van Straaten en andere betrokkenen. Mevrouw Van Straaten heeft nadere uitleg gegeven in het 
college en een toelichting in de vergadering van de commissie Welzijn en Onderwijs.  
De ChristenUnie probeert op allerlei manieren zorg in Geerestein te behouden en Geerestein  
als centrum voor ouderen een nieuwe start te geven. 

Kunstgras bij Spirit en VV Gouderak 
Op zaterdag 14 september is het hoofdveld van Spirit feestelijk heropend. De reden: de club speelt 
op kunstgras. Waarderende woorden voor de club, het bestuur en de vele vrijwilligers, en ook voor 
de gemeente. In goede onderlinge samenwerking is men tot een prima resultaat gekomen. 
Ook het trainingsveld van de voetbalvereniging van VV Gouderak heeft kunstgras. Een langer 
levende wens is vervuld. Het veld is al in gebruik; de opening volgt nog.  
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